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 .2017את דיוניה בדו"ח הביקורת לשנת  משיכההועדה ה
 
 
 ישיבת המשך – (7/2016 ביקורת ח"דו)    כנגד חברה לפינוי אשפהפניה * 

 

י נהלים, שיבטיח כי מקרים כגון המתוארים בדו"ח לא לשקול שינו ציעההועדה מ
 יחזרו על עצמם. 

 לפיכך ממליצה הוועדה:
 על כמויות  תוכנה, אשר תהיה קשורה לעמדת השקילה, שתתריעלהתקין .  1

 פסולת חריגות.     
 .  מומלץ כי האחראי על מתקן השקילה יתריע בזמן אמת בפני מנהל האזור על 2

     ולה., לצורך בדיקת התכ20% -כל חריגה במשקל שהיא מעבר ל     

 
 (7/2017 ביקורת ח"דו)      שיפוצי קיץ במוסדות חינוך*  

 
 דלקמן:ות הביקורת ומוסיפה כמלצהועדה מאמצת את ה 
 במכרזי העירייה יש להשתמש בכתבי כמויות מוכרים ולא כתבי כמויות    - 

 "תוצרת בית" של העירייה.      
 
 יש להקפיד כי פריטים שלא נכללו בכתב הכמויות )פריטים חריגים( יהיו    -
 במסורה. -בכאלה ויעשה שימוש  מעטים    
 
 כי לא יעשה שימוש ביתרת תקציב של הזמנה,  –בדוח  7.17המלצה לבהתייחס    -

 לצורך ביצוע פרוייקטים אחרים, אלא לאחר הוצאת הזמנת עבודה חדשה      
 תמהה הוועדה על התנגדותו של ראש האגף להמלצה וקובעת  -ואישורה כנדרש     

 כי אין זה מסמכותו של ראש אגף בגוף ציבורי לקבוע סדרי עבודה הנוגדים      
 . במלואהלמינהל תקין ולחוק. לפיכך הוועדה עומדת על קיום ההמלצה      



2 

 

 ממליצה הוועדה להוסיף  –לטופס שביעות רצון מביצוע עבודות השיפוץ שר א   -
 וזאת על מנת ליישם את   את שם הקבלן המבצע ומספר החוזה עם הקבלן,     
 ר לאיכות העבודה, לוח הזמנים ואיכות הקשר עם הקבלן אשמלצות הה    
 במכרזים הבאים.    

 אלומשוב במידה שיהיה מרכיב איכות במכרז, טפסי עתידיים, במכרזים     
 .אמורים להילקח בחשבון בשקלול הציון    

 

 

 תהליך קבלת עובדים חדשים על ידי אגף משאבי אנוש והדרכה   *  
 (7/2018 ביקורת ח"דו)
 
מקווה כי מנהלת האגף החדשה תקפיד ת את המלצות הביקורת וממאמצועדה וה

 למלא אחר המלצות הדו"ח. 
 

    מעקב אחר הממצאים שהועלו בדו"חות ביקורת קודמים*   
 

בקשת כי הנהלת העיר תעבור על הדו"חות מהשנים הקודמות ותפעל הוועדה מ
 ליישם את ההמלצות שטרם בוצעו.

ומוסדות עירוניים לא מצאו לנכון לבצע את רוב  הוועדה רואה בחומרה שאגפים
ההמלצות, כגון המלצות שניתנו בדו"ח אבטחת מידע ודו"ח ניהול כספי בתיכון 

 אביב. 
 

 

 25/2/2019י, שנתקיים ביום תשל הועדה לענייני ביקורת  הישיבה הבאה
 (.בחדר הישיבות בבניין העירייה )קומה ב' ,00:17בשעה 

 
 .מנכ"ל העירייה וגזבר העירייה תפות בהשת הישיבה תתקיים 
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